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De cover van onze folder – Met bijzondere dank aan Martijn van Dellen (foto) en Marieke de Boer (ontwerp) van Staatsbosbeheer BE Westerkwartier!

2019, een vlonderlijk jaar..

Wat ons betreft mag mag de realisatie van de nieuwe 
vlonder in de Poele van Boele gerust symbool staan 
voor de ontwikkelingen in 2019. Binnen een jaar na 
het bezoek van burgemeester Ard v/d Tuuk (toen nog 
van de gemeente Grootegast) op de Oranjeborrel in 
het Hornhuus werden er al spijkers met koppen 
geslagen.. Zo'n drijvende vlonder is een uitdaging 
om te maken: een flexibele constructie waar onze 
vrijwilligers de hand niet voor omdraaien, kundig als 
ze zijn. Hoog of laag water, het maakt niet uit, ze 
zorgen er wel voor het hoofd boven water te houden.

We hebben nu ruim een jaar ervaring met de 
samengevoegde bestuursvergaderingen van de 
werkgroepen C&HEK, NME en de stichting 
Curringherveld. We stellen vast dat dit 
inderdaad heel plezierig werkt en ook wel zo 
efficient en praktisch is. We hebben hiermee 
nu één besluitvormende bijeenkomst met een 
team inmiddels bestaande uit 10 personen t.w.: 
Ettie v/d Laan en Bettie Huisma (St), Sieta 
Dalmolen en Theo Woudstra (Nme), Eric 
Geijteman en Albert de Groot (C&Hek), Jan 
Vroom (C&Hek én Nme), Henk Minnema, 
Nico Boele en Frank Blok (St). Vergeleken 
met vorig jaar is dit team uitgebreid met 3 
vrijwilligers t.w. Sieta, Eric en Albert. We 
heten hen van harte welkom en zij stellen zich 
in deze Nieuwsbrief even nader voor. 

Theo heeft het afgelopen jaar nierproblemen 
ondervonden. De kans is nu groot dat in 
februari a.s. een nieuwe nier geplaatst kan 
worden. We wensen hem en zeker ook zijn 
vrouw Jannie (n.b. zijn donor) veel sterkte toe.

Henk Minnema is onlangs (formeel algemeen) 
bestuurslid van de Stichting Curringherveld 
Kornhorn geworden, nadat hij ruim een jaar 
actief betrokken was bij onze 



teamvergaderingen. In deze Nieuwsbrief stelt ook hij 
zich even voor.

We zijn blij met zijn weloverwogen besluit want 
hiermee is het bestuur van de stichting met 5 leden 
weer (formeel) voltallig nadat Lea v/d Tuin in mei 
vorig jaar vanwege van haar benoeming als 
wethouder van de gemeente Appingedam haar functie 
als voorzitter van onze stichting moest neerleggen. 
Een besluit waarmee ze mee heeft geworsteld omdat 
de stichting Curringherveld haar zo na aan het hart 
lag. Wij hebben dit zelf ervaren tijdens onze 
jarenlange (van 2006 tot 2018) intensieve, prettige, 
samenwerking met als trefwoorden: 
verantwoordelijkheid en loyaliteit in een tijd met 
soms ook erg lastige bestuurlijke en zelfs politieke 
aangelegenheden (beleid en procedures etc.); daarbij 
ging Lea voorop in de strijd. Tegenwoordig kunnen 
we gelukkig weer veel meer tijd besteden aan zaken 
die er voor ons uiteindelijk écht toe doen. Als 
stichting moeten we soms nog wel eens overleggen al
zal dat in de huidige situatie veel minder voorkomen. 

In deze Nieuwsbrief zijn zoals gebruikelijk ook weer 
bijdragen opgenomen van onze gastvrouwen, de 
penningmeester, de Groene Borg en Staatsbosbeheer.

Namens de stichting Curringherveld allen Fijne 
feestdagen en een Gelukkig Nieuwjaar 2020 
toegewenst, 

Frank Blok

Voor een overzicht van activiteiten van het jaar 2019 
in in het Curringherveld zie www.curringherveld.nl

Van de gastvrouwen - Activiteiten in het 
Curringherveld 2019

Alweer bijna een jaar voorbij, wat gaat de tijd toch 
snel (misschien komt dat omdat je ouder wordt).

Het afgelopen jaar hebben veel dorpsgenoten en 
anderen genoten van het mooie Curringherveld.

Ook buiten het dorp wist men ons te vinden gezien de 
vele feesten en wandeltochten die gepasseerd zijn.

Diverse scholen hebben met hun kleuters het 
Kabouterpad gelopen en leuke spelletjes gedaan. 
Verder werden er diverse verjaardagen gevierd door 
groot en klein.

Of men nu zoveel jaar getrouwd was of ging 
trouwen, altijd kon men in het veld of in de schuur 
terecht.

De Rabobank startte hun jaarlijkse leden fietstocht 
vanuit de Curringherschuur.
Vrijdag 6 september was wel het grootste festijn. 
'Gronings Groen' organiseerde hier hun jaarlijkse 
vrijwilligersdag. Ze hadden een afwisselend 
programma met diverse workshops, presentaties en 
excursies. Zie de nevenstaande foto's.
Een onvergetelijke en gezellige middag met na afloop 
leuke muziek en een heerlijke maaltijd.

260 bezoekers! De percelen langs de Storteboomsreed, in 
gebruik door v/d Wier en Snip (foto), mochten als parkeerterrein 
gebruikt worden.

Het Oog valt op de workshop bij de Poele van Boele o.l.v. Rob 
Heringa: 'Het veelzijdige Curringherveld, met welke blik wil je 
het bekijken?'

Er was grote belangstelling voor de workshop Maaien met de zeis

De Keltisch/Ierse folk-band HAWAR (met links Kees Schriemer), 
ons wel bekend van de Springtime resp. de Wintertime in 2018, 
trad op in de grote tent op de Ekohorn. Wederom een geweldig 
sfeervol optreden!



Zoals u hebt kunnen zien is het ooievaarsnest 
inmiddels verplaatst en nu maar hopen dat er 
bewoners komen...

Als bestuur hebben we dus versterking gekregen van 
Henk Minnema, Sieta Gorter, Eric Geijteman en 
Albert de Groot en de dinsdagmorgen ploeg is 
versterkt met Joop van Kammen, Hoeke Hiemstra, 
Gerben Terpstra en Frits Andela.

Greta v/d Tuin en Ettie v/d Laan wensen allen fijne 
feestdagen en tot ziens in 2020.

Van de penningmeester
Omzien..

Aan het einde van het jaar is het de gewoonte om 
terug te blikken op het jaar wat al bijna weer voorbij 
is. Het afgelopen jaar is voorbij gevlogen, ook in het 
Curringherveld. De seizoenen lieten een prachtig 
afwisselend beeld zien van het Curringherveld. Elk 
seizoen zijn er weer andere dingen in deze mooie 
omgeving waar we in soms stille verwondering van 
kunnen genieten. Het afgelopen jaar hebben we de 
vlonder kunnen vernieuwen in de Poele van Boele. 

De burgemeester van de voormalige gemeente 
Grootegast zegde tijdens zijn bezoek in 2018 aan het 
Curringherveld, ter plaatste een bijdrage toe voor het 
vervangen van de vlonder. Ook mochten we van het 
Plaatselijk Belang Kornhorn een bijdrage ontvangen. 
Van beide een royaal gebaar waar we heel blij mee 
zijn. Er ligt nu een gloednieuwe en veilige vlonder. 

De nieuwe speeltoestellen die vorig jaar zijn geplaatst 
zijn door veel kinderen al ontdekt. Erg fijn om te zien 
dat er goed gebruik van wordt gemaakt! Er vindt 
periodieke keuring plaats om te zorgen dat er veilig 
op kan worden gespeeld.

Inmiddels zijn er stappen gezet om te proberen een 
internetaansluiting in de Curringherschuur te 
realiseren. Dit heeft de nodige haken en ogen maar 
we zijn positief over de vordering tot nu toe.
Voor de leerlingen van de Groene Borg zou dit een 
welkome aanvulling zijn.
Het animo voor het gebruik van de Curringherschuur 
stijgt en er vindt een afwisselend scala aan 
activiteiten plaats, ook dat verheugt ons. De niet 
aflatende inzet van Ettie van der Laan en haar 
“hulptroepen” zijn daarbij onmisbaar.

Ook hebben de vrijwilligers elke week ervoor 
gezorgd dat het Curringherveld er keurig bij ligt en 
uitnodigt om door te wandelen (foto) of te fietsen. 

De stichting is financieel in staat om alle vaste kosten 
van het beheer te betalen. Door zoveel inzet van onze 
vrijwilligers wordt dit mogelijk gemaakt.

Veel dank voor alle inzet!!

9 juni 2019 - Bezoekers zijn onder de indruk van de haverakker 
naast de schooltuin; die kleurt tijdelijk fel geel door opslag van 
mosterdzaad!

We hebben het afgelopen jaar een aantal 
nieuwe vrijwilligers in ons midden mogen 
begroeten. Erg fijn om te zien dat mensen zich 
belangeloos in willen zetten voor het beheer 
en onderhoud van het Curringherveld. 
Het woord “Omzien” waarmee dit stukje 
begon heeft volgens de Dikke van Dale 
meerdere betekenissen. We kunnen 
constateren dat alle mensen die zich inzetten 
voor het Curringherveld aan meerdere 
betekenissen van dit woord gestalte geven!

Rest mij om u allemaal een gezond en 
gelukkig 2020 toe te wensen.
Een hartelijke groet,
Bettie Huisma, penningmeester Stichting 
Curringherveld.

Van Eric Geijteman

Ik ben sinds een jaar vrijwilliger in het 
Curringherveld. Als geboren Haarlemmer ben 
ik via Amstelveen, Oudekerk a/d Amstel en 24 
jaar Luttelgeest in 2005 in Noordwijk 
neergestreken.
Na 13 jaar pendelen tussen Emmeloord en 
Noordwijk geniet ik nu van mijn pensioen, na 
totaal 48 jaar werkzaam te zijn geweest. De 
laatste 30 jaar in het constructie werk, het 
blijft mooi dingen maken!
En nu dus vrijwilliger in de natuur, en soms 
met de kinderen op school, een mooie manier 
om de tweede helft van mijn leven inhoud te 
geven!
Ik zie jullie in het Curringherveld,

Groet, Eric

Van Albert de Groot

Als vrijwilliger is mij gevraagd om een 
stukje te schrijven over het werk wat wij 
doen op dinsdagochtend in het 
Curringerveld. We zijn meestal met een 
groep van ongeveer 8 personen die om negen 
uur beginnen met de werkzaamheden. Dit



kan variëren van snoeien en maaien, paden en 
heideveld onderhoud tot het opruimen van 
takken/bomen, werkzaamheden in de schooltuin en 
timmerwerk. Kortom een veelheid aan verschillende 
werkzaamheden.

Ik vind het voor mijzelf altijd een fijne en mooie 
ochtend, ook omdat de groep een gevariërde 
samenstelling heeft uit de verschillende dorpen uit de 
omgeving. De omgang met elkaar is heel amicaal en 
prettig en geeft mij ook een goed sociaal gevoel. Ben 
zelf nu ruim twee jaar bij de werkgroep C&Hek en 
hoop er nog lang te mogen blijven.

Albert de Groot.

Van Sieta Dalmolen-Gorter

Er is mij gevraagd om via de nieuwsbrief mij voor te 
stellen als nieuw lid van het bestuursoverleg.
Mijn naam is Sieta Dalmolen-Gorter, 44 jaar, 
getrouwd met Johan Dalmolen en wij hebben 2 
dochters, Rianne (11 jaar) en Marlies (8 jaar).
Ik woon nu in Lucaswolde maar heb jaren in 
Kornhorn gewoond .
Sinds kort ben ik actief bij stichting het 
Curringherveld en al een paar jaar bij de NME groep.
Het Curringherveld is voor mij een stukje jeugd 
sentiment want vroeger was ik er vaak rijdend op 
mijn pony te vinden.
Mijn familie heeft land liggen naast het 
Curringherveld, samen met mijn familie was ik vaak 
op het land aan het werk en daar heb ik altijd erg van 
genoten omdat het een heel mooi stukje natuur is.

Het Curringherveld heb ik altijd heel erg mooi 
gevonden met al haar boomwallen dus daarom vind ik 
het ook heel erg leuk dat ik gevraagd ben om bij de 
bestuursvergaderingen van de Stichting te komen.

Groeten van Sieta Dalmolen – Gorter

Van Henk Minnema

Het is een mooie traditie om op het einde van het jaar 
terug te kijken wat er zoal in het afgelopen jaar is 
gebeurd. Een jaar geleden ben ik bij de C&Hek 
vergaderingen aangeschoven omdat het me leuk leek. 
Het is een prachtig natuurgebied waar een heleboel 
dingen zijn en gebeuren die ik een warm hart toedraag 
zoals: natuur, school, samenwerken met meerdere 
mensen om het gebied goed te houden en er voor te 
zorgen dat er velen heerlijk van kunnen genieten. 
Ik ben minder gaan werken en kreeg meer tijd om 
andere dingen te doen en om bovenstaande reden leek 
het mij wel iets wat mij energie en voldoening kan 
geven. Met de gedachte laten we het proberen, stapte 
ik er helemaal blanco in. 
In het afgelopen jaar heb ik nu een aantal activiteiten 
meegemaakt. Het Curringherveld is een belangrijke 
ontmoetingsplek voor het dorp waar veel vrijwilligers

werk gedaan wordt door mensen uit het dorp: 
de onderhouds groep, de schoolactiviteiten en 
andere groepen die het Curringherveld ook 
ontdekt hebben. Erg mooi dat je daar een klein 
steentje aan bij kunt dragen.

30 juni 2019 - De zomerhaver bij de Schuilhut aan de Leidijk 
staat er prima bij; langs het fietspad werd klaproos en 
korenbloem doorgezaaid.

Om het dorp er nog verder bij te betrekken 
zijn we na de zomer begonnen met het kijken 
naar activiteiten die goed in het 
Curringherveld zouden passen en die een 
aanvulling zijn op wat er al in het dorp 
gebeurt. Hiervan was afgelopen zaterdag 30 
november een eerste activiteit “Herfststuk 
schikken met de spullen uit het gebied”. We 
gaan nu kijken of het in het voorjaar mogelijk 
is om kleine tentoonstellingen te organiseren 
in de schuur. Hebt u ideeën? Laat het weten. 

Mede namens alle vrijwilligers wensen wij u 
hele fijne feestdagen en een gezond 2020.

Henk Minnema

De Groene Borg en het Curringherveld

'We zijn een echte dorpsschool, met veel aandacht voor de 
natuur'



Kornhorn, 20 november 2019 (Streekkrant/Tim 
Lambeck). Vanaf de buitenkant lijkt SWS de Groene 
Borg in Kornhorn een van oudsher traditionele school. 
En dat is het natuurlijk ook wel een beetje. Leerlingen 
krijgen ‘gewoon’ reken- en taalles en er worden 
schoolboeken gebruikt. Echter heeft de school ook 
fantastische, unieke kenmerken, die haar zeer modern 
maken. De school heeft namelijk een speciaal 
onderwijsprogramma, waar er veel aandacht is voor de 
natuur. De Groene Borg ligt tegenover het 
Curringherveld, waar het zelfs een buitenleslokaal 
heeft. De samenwerkingsschool beschikt ook over een 
eigen groentetuin, waar diverse streekproducten worden 
gekweekt. En dat gebeurt door de leerlingen zelf. De 
Groene Borg is een unieke dorpsschool, weet inmiddels 
ook burgemeester Ard van der Tuuk, die vorige week 
een bezoekje kwam brengen aan de school. Op de foto 
directrice Zwaantje Buwalda met de burgemeester.

Van Staatsbosbeheer

De kracht van het Curringherveld

Tja, wat is de kracht van het Curringherveld?
Moeilijk om er de vinger op leggen en te benoemen 
waar dat in zit. 

We zijn nu ruim 20 jaar met veel mensen zonder al te 
grote beleids- en projectplannen met elkaar actief en 
zien nog steeds dat diverse ontwikkelingen elkaar 
opvolgen. Met een duur woord heet zoiets een 
organisch proces. Heel bijzonder, en we hebben ook 
nooit grote zorgen voor de toekomst.

Niet dat er nooit zorgen zijn geweest, maar die 
hebben we in vertrouwen het hoofd geboden.
Ik bedoel dan de periode Visie Kornhorn Vitaal; het 
stroperige proces wat veel tijd en 
uithoudingsvermogen van veel mensen gevraagd 
heeft.
Het werd dan wel geen groot multifunctioneel 
gebouw, maar we mogen eigenlijk wel heel tevreden 
zijn met de uitkomst: ons eigen gebouw, prachtig 
passend in het gebied, met de vele 
gebruiksmogelijkheden!

Nu deze fase voorbij is kunnen we ons geheel en al 
richten op waar we met elkaar voor zijn: het beheer 
van het Curringherveld en allerlei belangrijke 
projecten voor onze kinderen in het dorp en bredere 
omgeving, nauw verbonden met onze basisschool 
“De Groene Borg” in het dorp. Voor vele dorpen en 
scholen zijn we een ‘school’ voorbeeld van onderwijs 
geven om kinderen vertrouwd te laten raken met de 
natuur- en het landschap van hun omgeving.
We hebben hierbij ook een trend gezet en waren onze 
tijd ver vooruit waar nu veel scholen ook op dit 
gebied plannen gaan maken of hebben gemaakt.
We hebben ook ervaren dat bv. de gemeente, 
provincie en andere subsidieverleners ons steeds 
goedgunstig gezind zijn om plannen te realiseren.
Schijnbaar is dit ook de kracht van het 
Curringherveld die we met elkaar uitstralen.
We zijn financieel geen rijke club, maar komen via

allerlei subsidies en toezeggingen wel steeds 
waar we willen komen. 
Zo ontvingen we n.b. vandaag 15 december 
het bericht dat we nog dit jaar een bedrag van 
750 € uit het Leefbaarheidsfonds van de 
Rabobank Noordenveld West-Groningen 
tegemoet mogen zien! 

Een voorbeeldje van kracht en geen geld: 
burgemeester A. van der Tuuk die in het 
Hornhuus de oranjebitter kwam drinken.
Zonder zijn naam te noemen (Gerrit D., red.) 
is er wél geregeld dat de gemeente over de 
brug-vlonder kwam met een vorstelijk bedrag 
om de drijvende vlonder te vervangen.
We stralen schijnbaar met elkaar wat uit wat 
goed overkomt en vertrouwen wekt.
Ook heeft de stichting Quadraten (voorheen 
Penta Primair) vanuit vertrouwen de laatste 
tijd veel geïnvesteerd in de relatie met SWS 
de Groene Borg en Curringherveld. Hulde aan 
Zwaantje (directeur van de school) die 
hiervoor de lijntjes heeft uitgezet.
En dat ook vanwege vertrouwen wat zij 
ervaart en in ons wil investeren.
Zo is er een extra ondersteuning in de persoon 
van Theresia Jager gekomen die de 
samenwerking met onze stichting verder gaat 
professionaliseren, voortbordurend op het 
vele werk wat de werkgroep NME in de 
afgelopen jaren met veel succes heeft verricht 
als schakel tussen school en natuurgebied.
Samenvattend kun je zeggen dat de kracht van 
het Curringherveld niet zit in beleid en geld, 
maar in mensen die op een fantastische wijze 
zo samenwerken dat dit vertrouwen geeft 
naar de omgeving.
Of, zo u wilt nog korter samengevat: het zit 
in jullie als vrijwilligers !

Vertrouwen in de toekomst dus.

Namens Staatsbosbeheer BE 
Westerkwartier, Nico Boele

8 december 2019 - 'De kroon op het werk' - De vlonder mag 
dan wel helemaal klaar zijn maar de 7 verticale houten 
staanders zijn aan de bovenzijde kwetsbaar voor de invloed van 
regen en vorst en dat is niet duurzaam, zo meende Gerrit 
Dijkstra. Hij vroeg de fa. de Wit om raad en die wist daar wel 
raad mee.. Zie de beschermkap (foto), te bevestigen boven op de 
staander. Geen 'prijsje', maar sponsoring door de fa. de Wit en 
dat maar liefst 7x! Wederom een mooi staaltje van Noaberkip 
aan de Witsreed, waar ook onze sponsor Onne Sipke Storteboom 
woont. Dank met symboliek: groen licht voor duurzaamheid!



 


